
Het Manifest



Tot nu toe

• Op verzoek van de clubs, naar aanleiding van 
geluiden oa. via KNVB

• September 2019 ondertekenen in de Grolsch 
Veste met Eus, directeur KNVB, wethouder en 
directeur Sportaal

• Veel positieve reacties en publiciteit

• Handtekening houdt ook verplichting in



Wat hebben we gedaan
Wat gaan we morgen doen

Wat kunnen we van elkaar leren



Van mooie woorden naar daden

• Hoe gaat het manifest eenduidig binnen alle 
clubs leven?

• Eigenaarschap manifest is van de clubs

• Essentieel voor het overleven van een 
gezonde voetbalcompetitie op termijn

• Maar ook te veel omvattend voor een drie 
mans FEV-bestuur



RABO verenigingsondersteuning

• Wij hebben een hulpvraag ingediend naar 
aanleiding conclusies oktober vergadering FEV

• Verzoek is positief ontvangen door RABO

• 16 -01-20 intakegesprek bij RABO

• 20-01-20 kick off en groen licht voor 2 jaar

• 29-01-20 we kunnen jullie informeren



Goed Nieuws



Moniek Haafkes NOC/NSF en RABO

• Kort voorstellen

• Wat kunnen jullie als clubs van de ondersteuning 
verwachten

• Wat verwachten wij van de clubs

• Hoe verder? 

• Eén aanspreekpunt per club

• Zijn er nog vragen/opmerkingen

Blijvend voetballen met plezier!!!



Het Enschedese voetbal
is een landelijk voorbeeld !


